
PROTOKÓŁ nr 20/21 

 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 17 lutego 2021  

 

W posiedzeniu odbytym w  Urzędzie Miejskim w Iłowej uczestniczyło pięciu członków Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby: 

1. Edward LESIAK – przewodniczący Komisji; 

2. Agata PARFIANOWICZ- wiceprzewodnicząca Komisji; 

3. Robert GOC- członek Komisji; 

4. Roman JĘDRAS – członek Komisji; 

5. Franciszek PRZYNOGA – członek Komisji. 

Nieobecni: 

1. Waldemar Leszcz. 

 

Ponadto w komisji uczestniczyli: 

1. Wojciech Kaczmarski - Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych  

2. Daniel Sobków - Podinspektorem w Referacie Inwestycji i Zamówień Publicznych 

3. Zdzisław Chodorski - sołtys sołectwa Konin Żag. 

4. Franciszek Paczkowski - sołtys sołectwa Czerna. 

5. Marek Kulas sołtys - sołectwa Borowe. 

6. Zbigniew Bednarek - sołtys sołectwa Kowalice. 

7. Marek Kniaziuk - sołtys sołectwa Klików. 

 

W związku z wymaganą liczbą radnych, obrady były prawomocne. 

 

Przedmiotem pracy Komisji była kontrola zasadności i realizacji wydatków w ramach Funduszu 

Sołeckiego. Kontroli poddano pięć sołectw tj.: Konin Żagański, Czerna, Klików, Kowalice i 

Borowe. Poszczególne sołectwa były reprezentowane osobiście przez sołtysów: Zdzisława 

Chodorskiego, Franciszka Paczkowskiego, Marka Kniaziuka, Zbigniewa Bednarka oraz Marka 

Kulasa. 

Członkowie Komisji przyjęli następujący porządek w czasie kontroli.  

Sołtysi przedstawiali na podstawie protokołów z zebrań wiejskich wykaz przedsięwzięć jakie 

były realizowane i finansowane z przydzielonego im Funduszu Sołeckiego, następnie radni 

wyrywkowo, a zarazem szczegółowo sprawdzali oparcie przedstawianych przez sołtysów 

wydatków w fakturach. I tak sołectwo po sołectwie. 

W wyniku przeprowadzonej kontroli członkowie komisji doszli do wniosków: 

• Bardzo pomocnym dla komisji było opracowane w Gminie sprawozdanie z realizacji 

wydatków w ramach Funduszu  Sołeckiego przez Pana Daniela Sobków. 

• Kontrola wykazała, że sołtysi wykazali się duża troską i zaradnością w celu zrealizowania 

przydzielonych im środków finansowych. Ponieważ ze względu na pandemię Covid-19 

musieli korygować swoje przedsięwzięcia przeprowadzając zebrania wiejskie i 

dokonywać zmian we wcześniej zaplanowanych wydatkach w celu ich wykorzystania.  

Dzięki nim środki finansowe jakie Gmina przeznaczyła na cały fundusz Sołecki zostały 

zrealizowane w 99,95 %,  tj. z przeznaczonych 204.676 zł wydatkowano 204.579 zł. . 



• Z przeprowadzonej analizy wydatków wynika, że spora część środków wydatkowana 

została na poprawę bezpieczeństwa, tj. oświetlenie, zakup i montaż znaków drogowych, 

progów zwalniających oraz poprawę wyposażenia świetlic wiejskich jak również 

utrzymania porządku w sołectwach.  

Uwagę Komisji zwrócił fakt, że sołectwo Kowalice wydatkowało 100% przydzielonych 

środków na poprawę i utrzymanie przejezdności drogi dojazdowej do wsi. Komisja 

uważa, że Gmina powinna pochylić się nad tym problemem i w trybie pilnym wesprzeć 

sołtysa i społeczność Kowalic w tym zakresie. 

• Na pochwałę zasługuje również fakt, że przedsięwzięcia podejmowane w ramach 

Funduszu Sołeckiego w kontrolowanych sołectwach zostały uchwalane na  zebraniach 

wiejskich, terminowo oraz co ważne w zgodzie ze Strategią Rozwoju naszej Gminy. 

• Wszystkie wydatki zostały udokumentowane we właściwy sposób. 

 

 Komisja w imieniu swoim i wszystkich sołectw, że jeśliby to było możliwe, prosi o 

zwiększenie środków finansowych w ramach Funduszu Sołeckiego w przyszłych latach. 

 

 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. Posiedzenie Komisji trwało  od 1500 do 1645. 

 

 

          Z-CA  PRZEWODNICZĄCEGO    PRZEWODNICZACY 

          Agata  PARFIANOWICZ                  Edward LESIAK 

 

 

 

 


